
 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Adam Reuterskiöld (M)

Interpellation avseende Träkvista Torg och byggnationen av det särskilda 
boendet.
Bakgrund

Diskussionerna kring Träkvista Torg har pågått under lång tid kan alla vi som Ekeröbor vittna 
om. Sedan i höstas har en detaljplan presenterats för samråd. Samrådet är avslutat men någon 
samlad redogörelse finns ännu inte att tillgå. Däremot är det tydligt att det finns mycket kritik 
mot utformningen av detaljplanen. Detta visade sig om inte annat på höstens möte i 
Ekebyhovs slott till vilket kommunen tvingats kalla efter starka påtryckningar från de 
närboende och berörda. Vi kan konstatera att det fortfarande finns en avsaknad av en 
efterfrågad dialog med kommuninvånarna.

I diskussionerna på kommunnivå inför valet av Träkvista torg, har det framkommit att det 
funnits andra alternativ till placering av det särskilda boendet. Dessa alternativ har aldrig 
redovisats. Öpartiet har tagit upp frågan vid ett flertal tillfällen, men inte fått något svar.

Vid beslut att Trygg Hem AB skulle vara samarbetspartner för detta bygge ställdes krav på en 
optionssumma motsvarande 1 mkr, som ska betalas ut om vi konstaterar att inte fullfölja 
projektet.

Med tanke på den riktade kritik mot utformningen av detaljplanen och att det funnits andra 
alternativ, samt med tanke på en eventuell risk att inte fullfölja projektet vill vi ställa följande 
frågor.

Fråga 

1. Vilka var de andra alternativen i förhållande till valet av Träkvista Torg?

2. I detta sammanhang är det också relevant att ställa frågan vilken backup plan finns om 
projektet inte fullföljs?
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